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Zápis ze 7. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 21. 9. 2015 od 18.00 hodin 

ve slavnostní místnosti Zámecké restaurace v Cholticích 
 
Pozn.: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů, ve znění 
pozdějších předpisů. Osobní údaje kupujících jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), k nahlédnutí v zápisu a ve výpise usnesení v podatelně Úřadu městyse Choltice, 
Pardubická 78, 533 61 Choltice. 
 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 11 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Jana Augustinová, Jan Čermák, Ing. Marie Fižová, 
Vendula Fižová, Ing. Rudolf Havlík, Olga Heřmanová, Ing. Miroslav Horák, Ing. Jan Málek 
a David Minařík, což je 100 % z celkového počtu všech členů zastupitelstva.  
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Účast veřejnosti: 23 
Hosté: zástupkyně pohřební služby Pieta Trejbal, s. r. o. 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelku Vendulu Fižovou a ověřovateli zápisu Ing. Jana Málka 
a Davida Minaříka.  
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelkou Vendulu Fižovou a ověřovateli 
zápisu Ing. Jana Málka a Davida Minaříka. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0     
Usnesení č. 1/7/2015 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a s jeho doplněním o bod 
č. 13 Smuteční obřady, bod č. 14 Pronájem nebytových prostor Lékárny u Romedia 
v Cholticích a bod č. 15 Informace o nakládání s odpady. Vyzval zastupitelstvo k jeho 
případnému doplnění a ke schválení.  
 
 

Pardubická 78, 533 61 Choltice 
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Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Informace o průběhu akce Odkanalizování SZ části Choltic 
3. Informace o průběhu akce Rekonstrukce místních komunikací Hellichova a U Školy 
4. Informace o stavební činnosti v červenci a srpnu a plán akcí na podzim 
5. Informace o přípravě projektů pro akce: Revitalizace Podrybníčku a Marešáku, 

rekonstrukce chodníků od nám. sv. Trojice po ulici Nádražní včetně autobusových 
zastávek u hřbitova, výstavba ulice U Obory, prodloužení vodovodu v ulici U Školy 

6. Prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice – přístavba k objektu sportovních kabin 
7. Prodej pozemku p. č. 765/14 v k. ú. Choltice 
8. Prodej pozemku p. č. 690/8 v k. ú. Choltice 
9. Prodej pozemku p. č. 201/13 v k. ú. Ledec 
10. Zpráva finančního výboru o kontrole hospodaření městyse 
11. Rozpočtové opatření č. 6/2015 
12. Různé 
Doplněné body: 
13. Smuteční obřady 
14. Pronájem nebytových prostor Lékárny u Romedia v Cholticích 
15. Informace o nakládání s odpady 

 
Diskuse: bez 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2/7/2015 bylo schváleno. 
 
 
Starosta městyse požádal o předsunutí bodu č. 13 Smuteční obřady. Zastupitelé s jeho 
požadavkem souhlasili. 
 
 
13. Smuteční obřady 
Starosta informoval o schůzce se zástupkyněmi pohřební služby, které vyslovily zájem 
o možnost konání pohřebních obřadů v parku. Starosta uvedl, že společně s kastelánem 
Lukášem Rychteckým se se zástupkyněmi dohodli na možnosti smutečních rozloučení 
v parku pod platanem, v blízkosti svatebního místa. Zástupkyně pohřební služby Pieta Trejbal 
následně veřejnosti představily svou prezentaci, ukázaly i fotografie z posledního rozloučení, 
které se již pod platanem uskutečnilo. Celkem se konala již tři rozloučení, poslední rozloučení 
již bylo opatřeno informačními cedulkami o jeho konání a rakev byla zakryta ze dvou stran. 
 
Diskuze: 
V. Fižová vysvětlila, z jakého důvodu je proti konání smutečních obřadů v zámeckém parku. 
Zároveň vysvětlila důvody, proč rozpoutala kolem tohoto bodu v předchozích dnech diskuzi 
na sociálních sítích. Ve svém hlasování se rozhodla hlasovat proti konání smutečních obřadů 
v zámeckém parku, jako zástupce odpůrců. Zároveň podotkla vhodnost lepšího místa – na 
hřbitově, za hřbitovní kaplí.  
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Nesouhlasné stanovisko se smutečními obřady v parku následně vyjádřili i Ing. Fižová, Ing. 
Málek a J. Čermák, ostatní zastupitelé souhlasili a diskutovali o částce za obřad, která bude 
příjmem do rozpočtu městyse. Svatební obřady jsou za 3600 Kč, smuteční obřady budou nyní 
za zaváděcí cenu 2200 Kč.  
 
V diskusi vystoupil Roman Halbich, který se zeptal V. Fižové, zda není smrt reálně 
zobrazována i v mnohých dětských pořadech, kde dochází i k násilí a vraždám. V. Fižová 
zareagovala, že se nedomnívá, že toto je možné slučovat.  
 
L. Boháč vznesl připomínku, že v kostelích a kaplích se oddává, pohřbívá a křtí na jednom 
místě a nikdo s tím nemá problém. V. Fižová odvětila, že tyto události na církevní půdě mají 
svůj historický kontext a tradici. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje konání smutečních obřadů v zámeckém parku 
za cenu 2 200 Kč za obřad. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + - - - + + + - + + 
Výsledek hlasování: Pro: 7      Proti: 4     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3/7/2015 bylo schváleno. 
 
 
2. Informace o průběhu akce Odkanalizování SZ části Choltic 
Starosta informoval přítomné o průběhu akce Odkanalizování SZ části Choltic. Ulice 
Hellichova je hotova, probíhá příprava na rekonstrukci povrchu místní komunikace. Stejná 
situace je již i v ulici U Školy, nyní bude přepojována přípojka v ulici Luční. Starosta 
poděkoval všem obyvatelům zmíněných ulic za shovívavost a trpělivost s probíhajícími 
pracemi. Rovněž také promítl fotografie ze stavby.  
 
Diskuse:  
Občané ulic Hellichova a U Školy se vyjadřovali k proběhlým pracím.  
 
Martin Čermák se zajímal o navýšení rozpočtu v rámci akce, starosta odvětil že částka 
za vícepráce se rovná částce za méněpráce. Rozpočet je navýšen pouze kvůli částce 226 tis. 
Kč za přípojky na hranice pozemku majitelů RD a 51 tis. Kč za prodloužení dešťové 
kanalizace na konci ulice U Školy.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o průběhu akce 
Odkanalizování SZ části Choltic.  
 
 
3. Informace o průběhu akce Rekonstrukce místních komunikací Hellichova a U Školy 
Starosta seznámil přítomné s harmonogramem Rekonstrukce místních komunikací Hellichova 
a U Školy. Uvedl podrobnosti výběrového řízení, ve kterém zvítězila firma INSTAV 
HLINSKO, a. s., která nyní vyhotovuje odkanalizování SZ části Choltic. První firma, která 
podala nejnižší nabídku, musela být vyloučena z důvodu nesplnění zadávacích podmínek. 
 
 



-4- 

Diskuse:  
Následovala diskuze o nedostatečné komunikaci s občany ohledně uzavírky obou ulic 
a nemožnosti parkování a neprůjezdnosti pro popelářské vozy. Starosta odpověděl, že občané 
dostali do schránek lístek s termíny, dokdy budou ulice neprůjezdné a nebude zde možné 
parkovat. Občané mohou parkovat u ZŠ a MŠ. Očekávaný konec hlavních prací v ulicích je 
naplánován na 30. 11. 2015, neboť až ve dnech 25. – 30. 11.2015 se bude provádět pokládka 
asfaltového koberce. V ČR nejsou volné kapacity finišérů, proto nelze asfaltovat dříve. 
S občany budou řešeny individuální požadavky nutnosti zajetí do ulic, ať už z důvodu 
zdravotních či jiných. M. Čermák se také pozastavil nad tím, že není přítomen zástupce 
stavební firmy pro zodpovězení dotazů, starosta reagoval, že by neposkytl více informací, než 
byly občanům poskytnuty nyní.  
 
Jana Augustinová navrhla možnost zabezpečeného parkování v areálu školy po dobu 
rekonstrukce ulic, je nutné, aby starosta probral možnosti s ředitelkou školy 
Mgr. Sedláčkovou. Starosta přislíbil. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o průběhu akce 
Rekonstrukce místních komunikací Hellichova a U Školy. 
 
Přestávka zasedání zastupitelstva vyhlášena v 20:00, trvala do 20:05 hodin. 
 
 
4. Informace o stavební činnosti v červenci a srpnu a plán akcí na podzim 
Starosta informoval přítomné o stavební činnosti v měsících červenci a srpnu a promítal 
fotografie z provedených akcí: Byl částečně opraven pomník padlých vojáků v I. světové 
válce (budeme znovu žádat o dotaci na nový), nainstalovány koše na psí exkrementy, 
opravena márnice na hřbitově, dosypány cesty v oboře, započata oprava střechy kaple 
sv. Romedia, dokončena rekonstrukce chodníku u zdravotního střediska a vyspravena dlažba 
na parkovišti. Probíhají také opravy výmolů a prasklin na místních komunikacích. Technik 
městyse Pavel Vančura předal dotaz občanky z ulice Na Hlásku ohledně povrchu v této ulici, 
starosta spolu s ing. Horákem odpověděli, že úprava této části ulice je technologicky 
náročnější a tím i dražší, a proto oprava bude zařazena do plánu na příští rok.  
V následujících dnech budou zbourány staré chlívky  a vyčištěny obecní prostory u vil v ulici 
K Vilkám, bude opravena cesta z Ledce do Urbanic a dojde k realizaci kanalizační přípojky 
pro Zámeckou restauraci. Bude provedena také oprava chodníků v Nádražní ulici a u šrotiště 
směrem k nádraží.  
 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o stavební činnosti v červenci 
a srpnu a plán akcí na podzim. 
 
 
5. Informace o přípravě projektů pro akce: Revitalizaci Podrybníčků a Marešáku, 
rekonstrukce chodníků od nám. sv. Trojice po ulici Nádražní včetně autobusových 
zastávek u hřbitova, výstavba ulice U Obory, prodloužení vodovodu v ulici U Školy  
Starosta informoval přítomné o přípravě projektů pro výše uvedené akce, o kterých zastupitelé 
diskutují v rámci svých pracovních porad.  
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5.1 Revitalizace Podrybníčků a Marešáku – Cílem je odbahnit oba rybníky, zpevnit hráze a 
vybudovat nová napouštěcí a vypouštěcí zařízení a následně předat opravené rybníky rybářům 
k hospodaření. Projektová dokumentace se pomalu dokončuje a bude připravena pro evropské 
dotace.  
 
5.2 Rekonstrukce chodníků od nám. sv. Trojice po ulici Nádražní včetně autobusových 
zastávek u hřbitova – je možné žádat o dotace na chodníky u komunikací 3. třídy. Projekt 
chodníků se zpracovává, jedná se o řešení chodníků od nám. sv. Trojice po ulici Nádražní. 
Tento celý jeden projekt by mohl být rozdělen např. na dvě etapy, aby se akce dala financovat 
postupně. Největší zásah bude řešení zastávek u hřbitova a umístění chodníku za mostkem 
přes potok.  
 
5.3 Výstavba ulice U Obory – připravuje se projektová dokumentace, v srpnu byla 
uskutečněna informační schůzka s občany a projektanty nad dispozičním řešením. Samotná 
stavba komunikace je plánována na příští rok. 
 
5.4 Prodloužení vodovodu v ulici U Školy – musí dojít k prodloužení hlavního vodovodního 
řadu z ulice U Školy do lokality Choltice západ ještě před pokládkou povrchu. Pracuje se na 
projektové dokumentaci. 
 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace o přípravě projektů pro akce: 
Revitalizace Podrybníčků a Marešáku, rekonstrukce chodníků od nám. sv. Trojice po 
ulici Nádražní včetně autobusových zastávek u hřbitova, výstavba ulice U Obory, 
prodloužení vodovodu v ulici U Školy. 
 
 
6. Prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice – přístavba k objektu sportovních kabin 
Starosta seznámil přítomné se žádostí investora a zájemce o pozemek p. č. 758/29 v k. ú. 
Choltice M. Čermáka ohledně zrušení usnesení upravující podmínky prodeje z 29. 6. 2015. 
Jde mu především o pasáž ohledně pojmenování přístavby k objektu sportovních kabin jako 
penzion, z důvodu komplikace stavebních prací a norem, které jsou nutné pro stavbu 
penzionu. Přislíbil představit zastupitelům svůj kompletní záměr, prodej pozemku p. č. 758/29 
pak bude zařazen na další zasedání zastupitelstva. 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice ruší usnesení č. 12/5/2015 upravující podmínky prodeje 
pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
Z + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 1 
Usnesení č. 4/7/2015 bylo schváleno. 
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7. Prodej pozemku p. č. 765/14 v k. ú. Choltice 
Starosta informoval přítomné o žádosti Lucie Jedličkové o odkoupení pozemku p. č. 765/14 
v k. ú. Choltice, který má výměru 180 m2. Pozemek se nachází uvnitř zaplocené zahrady a je 
užíván majitelkou RD. Městys s ním nemá žádné plány.  
 
Diskuse: bez 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje prodej pozemku p. č. 765/14 v k. ú. Choltice 
paní Lucii Jedličkové za cenu 80 Kč za m2 plus režijní náklady související s prodejem 
ve výši 4 076 Kč. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11     Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 5/7/2015 bylo schváleno. 
 
 
8. Prodej pozemku p. č. 690/8 v k. ú. Choltice 
Starosta informoval o žádosti Venduly Fižové ohledně odkoupení pozemku p. č. 690/8 v k. ú. 
Choltice z důvodu rozšíření zahrady. Pozemek byl vyměřen GP a má výměru 15 m2. Režijní 
náklady související s prodejem pozemku městysi nevznikly. 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje prodej pozemku p. č. 690/8 v k. ú. Choltice 
slečně Vendule Fižové za cenu 80 Kč za m2. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + Z Z + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 9     Proti: 0     Zdrželi se: 2 
Usnesení č. 6/7/2015 bylo schváleno. 
 

9. Prodej pozemku p. č. 201/13 v k. ú. Ledec 
Starosta informoval o žádosti Vladimíra Vomlela o pozemek p. č. 201/13 v sousedství jeho 
chaty v Ledci. Osadní výbor v Ledci poskytl k celé věci souhlasné stanovisko. Pozemek byl 
vyměřen GP a má výměru 68 m2. 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje prodej pozemku p. č. 201/13 v k. ú. Ledec 
panu Vladimíru Vomlelovi za cenu 50 Kč za m2 plus režijní náklady související 
s prodejem ve výši 8 340 Kč. 
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Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 7/7/2015 bylo schváleno. 
 
 
10. Zpráva finančního výboru o kontrole hospodaření městyse 
Předsedkyně finančního výboru Olga Heřmanová seznámila zastupitele s kontrolou 
hospodaření městyse. Kontrola probíhala 13. 7. a 20. 7. za přítomnosti všech členů finančního 
výboru a starosty městyse. Kontrolovány byly doklady za období 7-12/2014 a 1-6/2015. 
Finanční výbor zjistil některé drobné nedostatky – např. příjmové doklady ze zámku Choltice 
– nebyly rozepsány částky za vstupné a upomínkové předměty, výdaje za materiál u vjezdu p. 
Jiráska – nebylo zde doplnění, o jaký materiál jde, výdaje za školení – chyběl účetní doklad 
(faktura), výdaje za rolety do zasedací místnosti Úřadu městyse, které nebyly dosud 
namontovány. Starosta reagoval vysvětlením a upřesněním. 
Finanční výbor navrhl zavést podrobnější evidenci pohonných hmot pro sekačky, os. auto a 
auta hasičů, stanovit odpovědnou osobu za PHM a doplnit o toto příslušnou směrnici. 
Kontrolní výbor by měl následně zkontrolovat plnění.  
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje navržená opatření finančního výboru 
předložená ve zprávě ze dne 21. 7. 2015. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 8/7/2015 bylo schváleno. 
 
 
11. Rozpočtové opatření č. 6/2015 
Starosta informoval přítomné o důvodech rozpočtového opatření č. 6/2015. Dochází 
především ke změnám ve výdajové části – akce Odkanalizování SZ části Choltic a 
Rekonstrukce MK U Školy a Hellichova. Starosta navrhl také přesunout opravu střechy nad 
jídelnou ZŠ, instalaci čerpadla ve studni na hřbitově, vybudování altánu u domu pro seniory 
čp. 160 či nátěr střechy nad hasičskou zbrojnicí na příští rok.  
 
Diskuse:  
Ing. Fižová zmínila zákonem upravené navýšení položky platu starosty, které by mělo být 
rovněž zahrnuto v rozpočtovém opatření. Starosta odpověděl, že se jedná o nevýznamnou 
částku, a proto úprava rozpočtu proběhne v rámci vyrovnání rozpočtu na konci roku. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2015. 
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Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + Z + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 1 
Usnesení č. 9/7/2015 bylo schváleno. 
 
Starosta požádal o předsunutí bodů č. 14 Pronájem nebytových prostor Lékárny u Romedia 
v Cholticích a č. 15 Informace o nakládání s odpady. Zastupitelé s jeho požadavkem 
souhlasili. 
14. Pronájem nebytových prostor Lékárny u Romedia v Cholticích 
Starosta informoval přítomné o zpětvzetí žádosti nových zájemkyň o pronájem, p. Vácové 
a Pokorné, které od současné nájemkyně L. Kalvachové měly odkoupit podnik, ale nakonec 
od záměru ustoupily. Současná lékárnice jedná s dalšími zájemci. 
Z toho důvodu je nutné revokovat usnesení č. 13/5/2015 o pronájmu lékárny. 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice ruší usnesení č. 13/5/2015 o pronájmu lékárny 
u Romedia. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + + + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 11      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 10/7/2015 bylo schváleno. 
 
 
15. Informace o nakládání s odpady 
Předseda komise pro životní prostředí Ing. Rudolf Havlík seznámil s úspěšností pytlového 
sběru. V současné době je do něj zapojeno 234 ze 340 domácností. V nejbližší době bude 
vydán nový informační leták, kde bude občanům zopakováno, jakým způsobem třídit 
a připravovat pytle pro sběr. Papír není nutné mít v pytli, ale je možné, i doporučené, jej 
nechat pevně převázaný či v kartonové krabici.  
 
Diskuse: bez 
 
12. Různé 
12.1  Vrácení části dotace na akci Rekonstrukce zámku Choltice-Renesanční zámek čp.5 
Starosta informoval o zaplacení vratky části dotace na rekonstrukci renesančního zámku čp. 5. 
Částka ve výši 2,95 mil. Kč byla uhrazena 18. 5. 2015. Rozhodnutí o prominutí padlo na 
jednání výboru regionální rady dne 19. 6. 2015, na kterém bylo městysi prominuto celých 
100 % vyměřeného penále. Městys následně v červenci dostal  částku 644 tis. Kč za poslední 
neproplacenou žádost o platbu. Městys Choltice podal v listopadu 2014 odvolání 
k Ministerstvu financí ČR. Dne 17. 9. 2015 navštívila JUDr. Vorlová MF ČR a provedla 
nahlížení do spisu a rovněž dojednala termín doplnění důkazních materiálů na 2. 10. 2015. 
V současné době by bylo vhodné doložit skutečnosti podporující oprávněnost čerpání. Je třeba 
zdokumentovat činnost na zámku, prokázat, že nemovitost slouží účelu, pro který byla dotace 
získána. Lhůta je do 2. 10. 2015. 
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12.2 Další informace 
• 1. 7. nastoupila do PP na pozici zahradnice Ing. Lucie Koláčná  a 31. 8. 2015 skončil 

PP panu Bochovi (po 43 letech a 8 měsících). 
• 1. 8. nastoupila do funkce ředitelky ZŠ Choltice Mgr. Iva Sedláčková 
• 17. 9. – jednání DSO Podhůří Železných hor – řešena studie proveditelnosti 

cyklostezek Přelouč – Klenovka – Veselí – Valy. Cyklostezka Choltice – Jedousov – 
nutný výkup pozemků, PD v roce 2017. 

 
12.3 Uskutečněné kulturní a sportovní akce 

• 3. 7. průjezd historických hasičských vozů a předání pamětní stuhy  
• 4. 7.  Pivní slavnosti v zámeckém areálu 
• 15. 7. Barokní slavnosti 
• 19. 7. pouťový fotbal Choltice versus Bohemians, u příležitosti postupu do I. B třídy 
• 1. - 2.8. – memoriál Karla Kabeláče - turnaj dospělých v kopané  
• 8.8.  – oslavy 830 let obce Ledec 
• 31. 8. - Hradozámecká noc 
• 6. 9. - Choltický deštník 
• 12. - 13. - Choltická 60 a 100 - sportovní soutěž hasičů 
• 19.9. - Burčákové slavnosti 

 
12.4 Příprava kulturních a sportovních akcí 

• 28. 9. - Choltické podzimní slavnosti 
• 3. 10. - Choltický zlaťák 

 
12.5 Informace o akcích knihovny  

Týden knihoven (5.-9. 10.) - pondělí venku s občerstvením, středa besedy pro žáky, 
čtvrtek prodloužený do 18 hodin a s občerstvením,  

o 13.11. od 18:00 - cestovatelská beseda o Grónsku s RNDr. Lemberkem 
o 22.11. - zájezd do divadla RB na představení Tančírna (vstupenky v knihovně) 
o 29.11. - den pro dětskou knihu 
o 4.12. - zahájení klubu deskových her 
o 1.-24.12. Světýlka 

Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace ve věci vrácení části dotace 
na akci Rekonstrukce zámku Choltice – Renesanční zámek čp. 5 týkající se úhrady 
poslední platby ze strany ÚRRR SV, nahlížení do spisu na MF ČR a doplnění důkazních 
materiálů do spisu.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere bod Různé na vědomí. 
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva ve 21.21 hodin s přáním pěkného večera. 
 
Přílohy: 

1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočtové opatření č. 6/2015 

 
Zápis byl vyhotoven dne 27. 9. 2015. 
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Zapisovatelka: Vendula Fižová 
  
Ověřovatelé:  Ing. Jan Málek:.......................................... dne ........................ 
   
  David Minařík:........................................... dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
 
 
Vysvětlivky hlasování:   „+“ pro, „-“ proti, „Z“ zdržel se, „O“ omluven 


